
NEWSLETTER n°05/2026

Barjac, France

Dear friends of Eschaton Foundation,

 

We're happy to announce the reopening of La Ribaute on April 8, 2026. Now in

our fifth season, we're eager to welcome you back to discover a revised Full Day

itinerary, with an afternoon devoted to sculpture and the lasting influence of

literature on Anselm Kiefer's practice.

Additionally, La Ribaute will present a temporary exhibition of Kiefer's works,

created between 1972 - 1986 in his studios in Germany, which highlights

recurring themes such as landscape, history, the central role of poetry. This visit

https://eschaton-foundation.com/visit-la-ribaute/
https://eschaton-foundation.com/visit-la-ribaute/


will be available in the afternoon, following a "discovery tour" of La Ribaute in

the morning. These tours can be booked separately or as a combined ticket.

Tickets are available as of Saturday, January 31st, on our online ticketing

website. It is recommended to book as soon as possible, as they sell quickly. 

Lastly, Haus Kiefer, Anselm Kiefer's childhood house in Rastatt, southern

Germany, will unveil a new exhibition of the artist's watercolors starting on

March 20, 2026. More information and ticket sales are available at www.haus-

kiefer-rastatt.de

We look forward to seeing you this spring.

Chers amis de la Fondation Eschaton,

 

Nous sommes heureux d'annoncer la réouverture de La Ribaute le 8 avril 2026.

Pour notre cinquième saison, la visite sur la journée complète a été repensée,

avec un après-midi consacré à la sculpture et à l'influence durable de la

littérature sur la pratique d'Anselm Kiefer.

De plus, La Ribaute présentera une exposition temporaire des œuvres de

Kiefer, créées entre 1972 et 1986 dans ses ateliers en Allemagne, qui met en

lumière des thèmes récurrents tels que le paysage, l'histoire et le rôle central de

la poésie. Cette visite sera disponible l'après-midi, après une « visite découverte

» de La Ribaute le matin. Ces visites peuvent être réservées séparément ou en

billet combiné.

Les billets seront disponibles à partir du samedi 31 janvier sur notre billetterie en

ligne. Il est recommandé de réserver dès que possible, car ils se vendent

rapidement.

Enfin, Haus Kiefer, la maison d'enfance d'Anselm Kiefer à Rastatt, dans le sud

de l'Allemagne, dévoilera une nouvelle exposition d'aquarelles de l'artiste à

partir du 20 mars 2026. Pour plus d'informations et pour acheter vos billets,

rendez-vous sur www.haus-kiefer-rastatt.de

Nous vous attendons avec impatience ce printemps.

ANSELM KIEFER

UPCOMING EXHIBITIONS

EXPOSITIONS À VENIR

Anselm Kiefer: Le Alchimiste at Palazzo Reale, Milan

https://billetterie-eschatonfoundation.mapado.com/
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Le Alchimiste, an exhibition focusing on female alchemists and the contribution

they made to modern-day science, will be exhibited at Palazzo Reale from

February 7 to September 27, 2026. 

Part of the cultural program of the Milan Cortina 2026 Winter Olympic Games,

this exhibition is curated by Gabriella Belli and will be presented primarly in the

palace's Sala delle Cariatidi.

Anselm Kiefer: Le Alchimiste au Palazzo Reale, Milan

 

Le Alchimiste, une exposition consacrée aux femmes alchimistes et à leur

contribution à la science moderne, sera présentée au Palazzo Reale du 7 février

au 27 septembre 2026.

S'inscrivant dans le programme culturel des Jeux olympiques d'hiver Milan-

Cortina 2026, cette exposition est organisée par Gabriella Belli et sera

présentée principalement dans la Sala delle Cariatidi du palais.

Sophie Brahe, 2025; Emulsion, oil, acrylic, shellac,

gold leaf, sediment of electrolysis, straw, clay, and

collage of canvas on canvas, 570 x 280 cm;

Courtesy of the artist © Anselm Kiefer, Photo: Nina

Slavcheva

Marie de Bachimont, 2025; Emulsion, oil, acrylic,

shellac, gold leaf, sediment of electrolysis, and

charcoal on canvas, 560 x 380 cm; Courtesy of

the artist © Anselm Kiefer, Photo: Nina Slavcheva

Group shows / Expositions de groupe

https://www.palazzorealemilano.it/it/-/anselm-kiefer.-the-women-alchemists
https://www.palazzorealemilano.it/it/-/anselm-kiefer.-the-women-alchemists


 

Patrons. The story behind the Serlachius Art Collection, Serlachius,

Mänttä; Finland (through December 31, 2034)

Fascination Paper. Rembrandt to Kiefer, Albertina Museum, Vienna,

Austria (through March 22, 2026)

Crossing Into Darkness, curated by Dame Tracey Emin, Carl Freedman

Gallery, Margate, UK (through April 12, 2026)

Confini da Gauguin a Hopper. Canto con variazioni, Passariano, Italy

(through April 12, 2026)

À Vincent : Un conte d'hiver, Fondation Vincent Van Gogh, Arles, France

(through April 26, 2026)

Giovanni Segantini, Musée Marmottan Monet, Paris, France (April 29 -

August 16, 2026)

Recent exhibition catalogues / Catalogues d'expositions récentes 

 

Anselm Kiefer: Becoming the Sea

Saint Louis Art Museum / Hirmer Verlag

St. Louis / Munich

2025

Anselm Kiefer: The Women

by Petra Giloy-Hirtz

Prestel

Munich/London/New York

2025

https://serlachius.fi/en/exhibition/patrons/
https://www.albertina.at/en/exhibitions/fascination-paper/
https://carlfreedman.com/exhibition/crossing-into-darkness/
https://www.villamanin.it/evento/confini-da-gauguin-a-hopper/
https://www.fondation-vincentvangogh-arles.org/exposition/a-vincent-un-conte-dhiver/
https://www.marmottan.fr/expositions/giovanni-segantini-1858-1899/


Kiefer - Van Gogh

Royal Academy of Arts

London

2025
Anselm Kiefer

Wasserfarben

Schirmer/Mosel

Munich, Germany

2025

Anselm Kiefer

Solaris

Fergus McCaffrey

Tokyo/New York/St. Barth

2025

*Most publications are available via the gallery and museum website shops. Please note

that Eschaton Foundation is non-commercial and does not have a bookshop online or at La

Ribaute.

 

For further information on Eschaton Foundation, please consult our website.

https://eschaton-foundation.com/


*La plupart des publications sont disponibles sur les boutiques en ligne des galeries et

musées. Veuillez noter que la Fondation Eschaton est une institution à but non lucratif et n'a

pas de librairie en ligne ni sur place à La Ribaute.

 

Pour plus d'informations sur la Fondation Eschaton, veuillez consulter notre site web.

https://eschaton-foundation.com/fr/

